
Zápis z 11. jednání Komise pro „Dům s pečovatelskou službou v Praze Řepích“ 

a komunitní plánování sociálních služeb RMČ Praha 17 ze dne 30. 11. 2016 

 

Přítomni:    Ing. Šimonová,   Mgr. Čermáková, p. Masopust, p. Hejnic, p. Horňák ,                                  

p. Svoboda, Ing. Arch. Štěpař                             

Hosté:         PhDr. Kadlec, Ing. Podaný, Ing. Arch. Lejsek,  

 

Program:  

Ad 1) Schválení programu jednání, hlasování o přizvaných hostech: 

 Předsedkyně komise Ing. Šimonová zahájila jednání komise a představila hosty. Proběhlo 

hlasování o přítomnosti hostů.  

Hlasování Pro:      7                       Proti:      0                 Zdržel se:   0                                         

 

Usnesení: Komise schválila přítomnost hostů na dnešní komisi.  

Hlasování o schválení programu jednání: 

1/ Schválení programu jednání, hlasování o přizvaných hostech 
2/ informace o postupu prací na projektu DPS (Ing. Lejsek, fa Šumavaplan) 
3/ zhodnocení návrhu vnitřního uspořádání bytové jednotky v DPS 
4/ informace o Dnu sociálních služeb dne 19.10.2016 
5/ různé 
 

         Hlasování Pro:      7                       Proti:      0                 Zdržel se:   0                                         

 

Usnesení:  Komise schválila program jednání komise. 

Ad 2) Informace o postupu prací na projektu DPS – Ing. Arch. Lejsek:  

 Průtahy v zajištění ÚR z důvodu EIA: 

a)      V červenci 2016 jsme podali na Odbor ochrany prostředí MHMP oznámení podlimitního 
záměru.  



b)      Dne 13. 9. 2016 jsme obdrželi výzvu k doplnění oznámení o biologický průzkum, neboť 
nálezová databáze ochrany přírody z roku 2016 uvádí v uvedené lokalitě nález chráněných 
druhů: ještěrky obecné a křečka polního  

c)      Neprodleně jsme zadali zpracování aktualizace biologického průzkumu o posouzení 
výskytu těchto živočichů. Terénní průzkum trvá poměrně dlouho – OOP MHMP původně 
navrhoval 6 měsíců. Zpracovatel průzkumu dokázal obhájit provedení pozorování v délce jen 
cca 2 měsíce. 

d)      Hotový průzkum jsme dne 11. 11. 2016 zaslali na OOP MHMP, ten ho posoudil a 
požadoval další doplnění – posouzení vhodnosti lokality pro výskyt obojživelníků 

e)      Průzkum jsme dle požadavku upravili a dne 21. 11. 2016 zaslali na OOP MHMP, který jej 
odsouhlasil. Tím jsme zajistili dílčí interní vyjádření, které bude dále postoupeno na odd. 
posuzování  vlivů na ŽP – to vydává závěr řízení EIA. Dle informace referenta, který záměr 
řeší, lze očekávat vydání závěru řízení do dvou týdnů. 

  Harmonogram dalších prací: 

 a)      Okamžitě po získání závěru EIA bude podána žádost o ÚR – předpoklad 15. 12. 2016 

 b)      Dokumentace pro SP je před dokončením. PD bude dokončena a vytištěna až po získání 
UR (z důvodu možnosti změny PD v případě zásahu dalších účastníků řízení, např. vlastníků 
sousedních pozemků) – předpoklad únor 2017 

 c)      Během března a dubna 2017 budou zajištěna stanoviska dotčených orgánů k PD pro SP 

 d)      Na konci dubna bude podána žádost o SP, předpoklad získání stavebního povolení 
s nabytím právní moci na konci června 2017 

 f)      PD pro provedení stavby bude dokončena na začátku července 2017 po získání SP (z 
důvodu případných požadavků dotčených orgánů a účastníků řízení)  

 g)      Soutěž na dodavatele stavby bude probíhat v červenci a srpnu 2017 

 h)      Příprava pro zahájení stavby – září a říjen 2017 

 i)      Zahájení stavby – listopad 2017 

Členům komise byly představeny změny na jednotlivých podlažích. Suterén bude zmenšen. 
V 1. patře bude umístěna nová místnost pro Hydroterapii.  

Ing. Podaný uvedl, že bude na jaře vyhlášena soutěž na administrátora projektu souběžně 

s projednáváním projektu na odboru výstavby. 

Ad 3) Zhodnocení návrhu vnitřního uspořádání bytové jednotky v DPS:  



 bylo projednáváno vybavení koupelny a kuchyně. Zároveň bylo jednáno o umístění pračky v 

bytě.  Ing. arch. Lejsek uvedl, že nám budou zaslány návrhy řešení těchto částí bytu. Příští 

setkání komise se uskuteční do konce ledna 2017 a bude zaměřeno na závazné doporučení 

na vybavení interiéru bytů v DPS, které pak bude předloženo RMČ Prahy 17. 

Ad 4) informace o Dnu sociálních služeb dne 19.10.2016: 
Ing. Šimonová informovala o úspěšném Dnu sociálních služeb, který se konal dne 19. 10. 
2016.  O veřejné setkání byl velký zájem, byly zde představeny organizace, které působí na 
naší městské části. Den sociálních služeb pořádalo CSZS společně s MČ Praha 17 a Českou 
asociací pečovatelské služby. Prezentace o historii a současnosti komunitního plánování 
sociálních služeb na Praze 17 je přílohou tohoto zápisu. 

PhDr. Jindřich Kadlec, předseda sociální a zdravotní komise, pozval přítomné, pokud budou 

mít zájem, na jednání sociální a zdravotní komise, které se uskuteční 19. 12. v 17 hodin 

v CSZS. 

Ing. Šimonová ukončila jednání s tím, že termín příštího jednání komise bude upřesněn 

začátkem ledna 2017. 

 

 

Praha, 30. 11. 2016 

Zapsala :  Ing. Balázsová 

 

 

 

 

 

 

 

     …………………………........                                       ……...…..………………………… 

Předsedkyně komise Ing. Šimonová                ověřovatel zápisu p. Masopust 


